
A city or a village? 

Nowadays a lot of people prefer to live in large cities, because it is easier to find a 

job there. Although more and more people choose to live in the country or a 

village. There are more entertainments in the city: a lot of theatres, museums, 

cinemas, concert halls and shops. But the village is safer, quieter, healthy, and the 

air is much cleaner than in the city.  

Furthermore, there are not so many vehicles and people in the village. Children can 

go to school and play on the playgrounds by themselves.  Houses in the village are 

cheaper than in the city, but life may be a bit boring there, especially for youth.  

As for me, the best solution is to live in the countryside, but close to the big city, to 

be able to get to the centre quickly. Where do you prefer to live and why? 

Город или деревня? 

В настоящее время многие люди предпочитают жить в больших городах, 

потому что там легче найти работу. Хотя все больше и больше людей 

предпочитают жить в сельской местности или деревне. В городе больше 

развлечений: много театров, музеев, кинотеатров, концертных залов и 

магазинов. Но деревня является более безопасной, более тихой, здоровой, а 

воздух там намного чище, чем в городе.  

Кроме того, в деревне не так много транспорта и людей. Дети могут ходить в 

школу и играть на детских площадках сами по себе. Дома в деревне дешевле, 

чем в городе, но жизнь там может быть немного скучной, особенно для 

молодежи.  

Что касается меня, то лучшим решением будет жить в сельской местности, 

но близко к большому городу, чтобы иметь возможность быстро добраться 

до центра. Где вы предпочитаете жить и почему? 

 


